
Special pieces
Accessories



The Charme collection is completed with 3 special pieces (10x40 cm tile, 5x20 
cm border tile and 2.5x20 cm pencil tile) and a set of three bathroom accessories 
(soap dish, toothbrush holder and toilet brush holder, not to be sold separately).
The special pieces are both classic and provocative and the accessories enrich 
and complement any bathroom offering extraordinary elegance. A wide variety of 
special pieces are available for many different solutions.
Contact the company to check availability of the decoration.

Коллекция Charme дополняется 3 специальными элементами (плитка 10x40 cм, бордюр 
5x20 cм и карандаш 2,5x20 cм) и комплектом трех принадлежностей для ванны (мыльница, 
стакан для щеток и ершик для унитаза, не продаваемые отдельно).
Специальные элементы, классические и в то же время провокационные, обогащают и 
дополняют вашу ванную комнату в удивительно элегантном стиле. Эти специальные 
элементы позволяют реализовать многочисленное количество решений, что 
обеспечивает обширный и диверсифицированный выбор.
Свяжитесь с компанией для проверки наличия интересующего вас декора.

Special pieces / Специальные элементы / 
Special pieces
Accessories

10 x 40 cm tile.
Плитка 10 x 40 cм.
.  
MAT 

5 x 20 cm border tile.
Бордюр 5 x 20 cм.
.
TOR

2.5 x 20 cm pencil tile.
Карандаш 2,5 x 20 cм.
. 
MAA 



TOR.37; MAT.33; MAA.37; RE0425X37
Border tile; tile; pencil tile; accessories set.
Бордюр; Плитка; Карандаш; Комплект принадлежностей.
.                         ;                   ;        ;    

Accessories set / Принадлежности /

Sit-on toothbrush holder.
Стакан для щеток.
.

Sit-on soap dish.
Мыльница.
.

Floor mounted toilet brush holder.
Ершик для унитаза.
.

* the set includes toothbrush holder, soap dish, toilet brush holder. Not to be sold separately.
*в комплект входит стакан для щеток, мыльница, ершик для унитаза. Не продаваемые отдельно.
                           .                                                                                                                     *

Accessories set.
Комплект принадлежностей.
. 
RE0425X





TOR.08; MAT.30; MAA.08; RE0425X38; PAS10.29; PAS03.29
Border tile; tile; pencil tile; accessories set wall-hung pan; wall-hung bidet.
Бордюр; Плитка; Карандаш; Комплект принадлежностей; Навесной унитаз; Навесное биде.
.                 ;                ;                          ;                   ;        ;

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.



Arabesque
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Arabesque features an almanac of decorations, a fusion of colours and designs 
that bring more traditional decorations into the present. The visual effect is 
reminiscent of ancient floors and the textures have an oriental feel whose 
richness and traditions have inspired artists from around the world. A return to 
the deep roots of history.

Arabesque представляет альманах декоров, сочетание красок и рисунков, которое 
придает современный характер самым традиционным декоративным элементам. 
Визуальный эффект напоминает старинные полы и ткани ориентальной традиции, 
богатство и стиль которой вдохновляет художников всего мира. Этот декор совершает 
возврат к глубоким историческим корням.

Arabesque

BP001.15 + PA1361X15
Floor-mounted pan + close couple.
Напольный унитаз + Моноблок.
.               + 

REM60.18
Monolith.
Монолит.
.

PA023.16 + PA135.16
Wall-hung basin + floor-mounted pedestal.
Навесная раковина + Напольная колонна.
.                 +                





BP001.14 + PA1361X14; BP009.14
Floor-mounted pan + close couple; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз + Моноблок; Напольное биде.
.                    ;                + 

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.



Blossom
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PA025.10; PA026.10
Floor-mounted pan; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз; Напольное биде.
.                    ;

In full bloom, the Blossom decoration is inspired by traditional subjects 
and suggestions and interprets the evolution of the concept of ceramics in 
a modern way. The unique decoration of the pattern expresses the artistic 
strength of the distinctive designs that seem to continue without interruptions.

Декор Blossom, выполненный всецело в буколическом колорите, вдохновлен 
традиционными сюжетами и настроениями и интерпретирует эволюцию концепции 
керамики в современном ключе. Декоративная уникальность рисунка выражает 
собственную художественную глубину узоров, обладающих сильным характером, как если 
бы они были непрерывным продолжением друг друга.

Blossom

RES02.11; RES09.11
Wall-hung pan; wall-hung bidet.
Навесной унитаз; Навесное биде.
.                  ;

RE001.13 + PA1361X13; RE009.13
Floor-mounted pan + close couple; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз + Моноблок; Напольное биде.
.                    ;                + 





GE048.12
Sit-on basin.
Накладная раковина.
.

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.



Fancy
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Fancy

A clever abstract combination that unites classic with contemporary to create 
a timeless beauty. Fancy letters come to life in a marvellous product suited to 
more sophisticated and contemporary settings. Eccentric and informal, this 
decoration adds charm and appeal to the environment.

Умелая абстрактная комбинация соединяет классичность с современностью, создавая 
неподвластную времени красоту. Фантазийные послания продолжают жить в удивительном 
творении, предназначенном для самой изысканной современной обстановки. 
Эксцентричный и информальный, этот декор добавляет шарм и привлекательность 
окружающей обстановке.

SSSN2.20
Wall-hung pan.
Навесной унитаз.
.

SS003.19 + SS0088X19
Pan with cistern.
Унитаз с бачком.
.

SCQ80.19
Sit-on basin.
Накладная раковина.
.





GE120.21 + GES05.21
Wall-hung basin + wall-hung pedestal.
Навесная раковина + Навесная колонна.
.               +

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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Coming from the wise selection and careful blend of natural evocations of 
different origins and characteristics, this decal perfectly expresses the creative 
search for natural materials and colour tones more suited to contemporary 
settings. This seemingly refined decoration is revived in cult settings.

Являющаяся плодом умелого подбора и тщательного смешивания самых разных 
природных по своему происхождению мотивов и характеристик, эта декалькомания 
выражает наилучшим образом творческие поиски в области природного материала и 
тональностей, наиболее подходящих современному пространству. Внешне изысканный 
декор продолжает жить в культовом пространстве.

Field

RE070.36 + RES05.36
Wall-hung basin + wall-hung pedestal.
Навесная раковина + Навесная колонна.
.               +

RES02.36
Wall-hung pan.
Навесной унитаз.
.

GE001.34
Floor-mounted pan.
Напольный унитаз.
.





PA025.35; PA026.35
Floor-mounted pan; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз; Напольное биде.
.                    ;

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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Flower depict a floral pattern that comes from the use of decals fired into the 
glaze creating a bas-relief design. This delightful and vibrant decoration is 
inspired by nature and is suitable for environments with a distinctive shape and 
colour.

Flower представляет цветочный узор, выполненный с помощью техники декалькомании, 
при которой перенесенное изображение впекается в глазурь, создавая рельефный 
рисунок. Веселый и живой, этот декор вдохновляется красотой природы для оформления 
помещений, отличающихся сильной индивидуальностью, как с точки зрения формы, так и 
цвета.

Flower

RE100.06 + RE005.06
Wall-hung basin + floor-mounted pedestal.
Навесная раковина + Напольная колонна.
.                 +                

PA022.09 + PA075.09
Wall-hung basin + ceramic legs.
Навесная раковина + Керамические ножки.
.                            +                

GE001.07; GE009.07
Floor-mounted pan; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз; Напольное биде.
.                    ;





RE100.05 + RE005.05
Wall-hung basin + floor-mounted pedestal.
Навесная раковина + Напольная колонна.
.                 +                

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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This decal has an extremely natural and unique texture similar to marble, from 
which it draws its inspiration. It can bring to life spectacular shadings in both 
classic and very contemporary settings.
A complex design with its own mood board featuring a variety of reflexes 
ranging from pink to blue right through to precious gold.

Чрезвычайная натуралистичность уникальной текстуры, как у мрамора, который и 
послужил в данном случае вдохновением, способна зажечь впечатляющие оттенки, как в 
классической, так и в ультрасовременной обстановке. 
Отчетливый рисунок с собственным образным рядом, воплощенным в многообразии 
оттенков и отблесков – от розового и синего до роскошно золотого.

Marble

PAS03.04; PAS10.04
Wall-hung pan; wall-hung bidet.
Навесной унитаз; Навесное биде.
.                  ;

RE003.01 + RE0083X01; RE009.01
Pan with cistern; floor-mounted bidet.
Унитаз с бачком; Напольное биде.
.                   ;   

PA028.03
Sit-on basin.
Накладная раковина.
.





GE004.02 + GE0081X02; GE009.02
Pan with cistern; floor-mounted bidet.
Унитаз с бачком; Напольное биде.
.                    ;   

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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Precious is characterised by wide-open and surreal motifs reminiscent of an 
abstract painting whose layers emerge to beautifully reveal two contemporary 
patterns that overlap with each other in a fascinating manner. A perfect 
combination of sinuous lines and warm, decisive colours that emphasise the 
plasticity of the decorative elements.

Precious характеризуют фантастические и сюрреалистичные мотивы, напоминающие 
абстрактную картину, пласты которой, обнажаясь, рисуют в воображении два рисунка в 
современном стиле, накладывающиеся друг на друга самым очаровательным образом. 
Идеальный дуэт извивающихся линий и теплых и решительных красок, который 
подчеркивает пластичность декоративных элементов.

Precious

SSN01.26 + PA1361X26; SSN09.26
Floor-mounted pan + close couple; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз + Моноблок; Напольное биде.
.                    ;                + 

RES02.27
Wall-hung pan.
Навесной унитаз.
.

SSSN9.24; SSSN2.24
Wall-hung pan; wall-hung bidet.
Навесной унитаз; Навесное биде.
.                  ;





BP100.22
Sit-on basin.
Накладная раковина.
.

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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The exotic texture of this extremely captivating decal covers the ceramic 
giving it an almost hypnotic pull. The colours evoke faraway and mysterious 
landscapes.
A sequence that allows each piece to be different from all the others, with 
refined colour effects that make the animal print unique and special.

Очень впечатляющая, эта декалькомания покрывает своей экзотической текстурой 
керамику, придавая ей едва ли не гипнотическую силу. Цвета, которые вызывают в памяти 
далекие и таинственные пейзажи.
Гамма, позволяющая каждому изделию выглядеть по-разному, обыгрывая элегантные 
хроматические эффекты, которые придают уникальность анималистическому эффекту.

Python

BP110.31
Double-sink basin.
Раковина с двумя чашами.
.

RE003.32 + RE0083X32
Pan with cistern.
Унитаз с бачком.
.

PA025.33
Floor-mounted pan.
Напольный унитаз.
.





SSN01.31; SSN09.31
Floor-mounted pan; floor-mounted bidet.
Напольный унитаз; Напольное биде.
.                    ;

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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Graphic signs that bring to mind windy erosions, decorations with unlimited 
creative possibilities.
Sign allows rediscovering the beauty of precious ceramic decorations.
The abstract effect explodes in all its materiality; lines and traits convey both 
rigour and fantasy.

Графические знаки, которые напоминают ветряную эрозию, декоры, креативность которых 
не знает границ.
Sign открывается красота роскошных керамических декоров.
Абстрактный эффект взрывается во всей своей материальности, линии и черты внушают 
строгость и будят фантазию одновременно.

Sign

SS003.38 + SS0085X38
Pan with cistern.
Унитаз с бачком.
.

SSSN9.37
Wall-hung bidet.
Навесное биде.
.

PAS10.29; PAS03.29
Wall-hung pan; wall-hung bidet.
Навесной унитаз; Навесное биде.
.                  ;





BP110.30
Double-sink basin.
Раковина с двумя чашами.
.

Respecting and protecting the environment is an important ethical value to 
which Ceramica Globo subscribes. Using water and energy in a more rational 
way, recycling materials and manufacturing waste and designing water-saving 
articles allows us to have a positive environmental impact by helping to reduce 
CO2 emissions.
Ceramica Globo is the first sanitary-hygiene company in Italy to become 
a member of the Green Building Council Italia, aimed at introducing the 
independent LEED (Leadership in Energy and Environmental Design) 
certification system into the country.
The company is also UNI EN ISO 14001:2004 certified, which is tangible proof 
of a responsible production that uses energy sources in a sustainable way.

Для Ceramica Globo занятость в экологической сфере обладает абсолютной этической 
ценностью: при использовании наиболее рациональным способом воды и энергии, 
обеспечивая утилизацию материалов и производственных отходов, разрабатывая 
новые наименования продукции, для которых особое внимание уделяется аспекту 
водосбережения, с соответствующим эффектом на окружающую среду и уменьшением 
выбросов CO2.
Ceramica Globo является первой итальянской Компанией в области сантехнического 
оборудования, принимающей участие в Green Building Council Italia, которая вводит 
в страну независимую систему сертификации LEED (Leadership in Energy and 
Environmental Design).
Кроме того, она сертифицирована UNI EN ISO 14001:2004, что является 
дополнительным подтверждением ответственного производства, использующего 
экономичным образом энергетические ресурсы.
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Price list / Прайс-лист /

The price of the decorations should be added to the price of the products and 
accessories set. All prices are in euro.

Стоимость декоративных элементов суммируется к цене прайс-листа на продукцию и 
принадлежности. Все цены указаны в Евро.

Composition code products
Код продукции
 

Example: Floor-mounted pan + code BP001 with blossom decoration cod. 10 ► BP001.10
Пример: Напольный унитаз Bowl+ код BP001 с декором blossom код 10 ► BP001.10

Composition code accessories set
Код комплекта принадлежностей
 

Example: Accessories set code RE0425X with blossom decoration cod. 10 ► RE0425X10
Пример: Комплект принадлежностей код RE0425X с декором blossom код 10 ► RE0425X10

Composition code special pieces
Код специальных элементов 
 

Example: Tile cod. MAT with blossom code 10 ► MAT.10
Пример: Плитка код MAT с декором blossom код 10 ► MAT.10

The price of the special pieces includes the decoration
В цену специальных наименований продукции включена стоимость декора



HANDMADE LUXURY
Below is a brief description of the work phases of the liquid-gold decorations:
Application of decal on the fired piece and relative drying process;
Firing at a temperature of 830° to fix the decal;
Application of 21.07-carat liquid gold;
Second firing at 830° to form the gold film;
Second application of 21.07-carat liquid gold;
Third firing at 830° for the final fixing of the 21.07-carat gold film.

INSTRUCTIONS FOR CLEANING CERAMICS WITH DECORATIONS
To clean, use a soft cloth and liquid detergent soap.
Rinse thoroughly with water and dry with a piece of pelt.
Never use descaling agents or abrasives that may damage the protective film.

РОСКОШЬ РУЧНОЙ РАБОТЫ
Далее приводится краткое описание фаз обработки декора жидким золотом:
Нанесение декалькомании на обожженный материал и соответствующая сушка;
Обжиг при температуре 830° для фиксации декалькомании;
Нанесение жидкого золота 21.07 каратов;
Второй обжиг при температуре 830° для формирования золотой пленки;
Второе нанесение жидкого золота 21.07 каратов;
Третий обжиг при температуре 830° для окончательного фиксирования золотой пленки 
21.07 каратов.

ИНСТРУКЦИИ ДЛЯ ОЧИСТКИ КЕРАМИКИ С ДЕКОРОМ
Для очистки следует всегда использовать мягкие и чистые тряпки, смоченные жидкими 
моющими средствами на мыльной основе.
Тщательно ополаскивать водой и протирать кожей.
Запрещается использовать средства для удаления известнякового налета или абразивные 
средства, которые могут повредить защитную пленку.

350 300 250

700 600 300

550 500 275

300

500

450

pans / bidets / monoliths console
basin up to 70 cm / close-couple 

cistern / column / legwall-hung pans / bidetsdecoration code

A

B

C

soap dish + toothbrush holder + toilet brush holder

88

set code

RE0425X

tile

24

code

MAT

border tile

15

code

TOR

pencil tile

9

code

MAA



www.ceramicaglobo.com
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